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Beslisnota brief beantwoording toezeggingen debat 
ongeregeldheden debat jaarwisseling 2025 

 

Aanleiding 
In het debat ‘Ongeregeldheden tijdens de jaarwisseling’ d.d. 28 januari 2025 
heeft u toegezegd dat u voorafgaand aan, of tijdens het commissiedebat 
brandweer en crisisbeheersing (19 februari 2025) de Kamer informeert over de 
uitvoering van de motie Mutluer (GL/PvdA) c.s. en, indien bekend, over cijfers van 
alcohol-gerelateerde incidenten tijdens de jaarwisseling. Daarnaast heeft de 
commissie IenW u verzocht te reageren op een brief van dierenpension ‘De 
Eersteling’. Met deze brief gaat u in op beide toezeggingen, geeft u een nadere 
toelichting op de mogelijkheden die gemeenten hebben om vuurwerkopslagen uit 
woonwijken te weren en reageert u op de brief van het dierenpension. 

Geadviseerd besluit 
U wordt geadviseerd akkoord te gaan met verzending van de brief. Het heeft de 
voorkeur de brief zo spoedig mogelijk te verzenden zodat de Kamer kennis heeft 
kunnen nemen van de brief voorafgaand aan het CD brandweer en 
crisisbeheersing van 19 februari a.s. 

Kernpunten 
Alcohol-gerelateerde incidenten (TZ202501-129) 
In het plenair debat ‘Ongeregeldheden tijdens de jaarwisseling’ d.d. 28 januari jl. 
heeft lid Van der Plas (BBB) gevraagd, indien bekend, de Kamer te informeren 
over het aantal incidenten tijdens de jaarwisseling dat alcohol-gerelateerd is. In 
het onderzoek dat VeiligheidNL naar incidenten met vuurwerk tijdens 
jaarwisseling uitvoert, stelt zij de vraag aan de spoedeisende hulp en de 
huisartsenspoedposten of er naar het oordeel van de arts sprake was van 
overmatig alcoholgebruik. Deze gegevens zijn opgenomen in de brief. Letsels als 
gevolg van andere oorzaken – zoals letsel dat veroorzaakt is door overmatig 
alcoholgebruik en waarbij geen vuurwerk is betrokken – worden door VeiligheidNL 
niet geregistreerd. 
 
Motie Mutluer c.s. (TZ202501-128) 
Tijdens het debat “Ongeregeldheden tijdens de jaarwisseling d.d. 28 januari jl.” is 
duidelijk geworden dat diverse Kamerleden (o.a. lid Van Nispen (SP) en lid 
Boswijk (CDA)) niet tevreden zijn met de behandeling van de motie Mutluer. Deze 
motie riep op tot, in overleg met gemeentes, ontwikkelen van regelgeving om 
vuurwerkopslagen gefaseerd uit woonwijken te weren. In de brief licht u 
nogmaals toe dat u, in afwachting van de resultaten van het onderzoek naar de 
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huidige veiligheidsmaatregelen, op dit moment niet werkt aan regelgeving om 
vuurwerkopslagen uit woonwijken te weren. Tevens licht u de mogelijkheden toe 
die gemeenten hebben op grond van de Omgevingswet. 
 
Reactie brief dierenpension ‘De Eersteling’ 
De commissie IenW heeft een brief ontvangen van dierenpension ‘De Eersteling’ 
waarin zij een oproep doen tot een landelijk vuurwerkverbod. De commissie heeft 
u verzocht hierop te reageren. In de brief geeft u aan dat de voortzetting van de 
behandeling van het initiatiefwetsvoorstel voor een landelijk verbod een keuze is 
van de initiatiefnemers en dat waarschijnlijk de behandeling daarvan op 19 
februari a.s. wordt voortgezet. Het besluit voor een landelijk vuurwerkverbod 
wordt overgelaten aan de Tweede Kamer. 

Krachtenveld 
In het CD externe veiligheid van 20 oktober heeft lid Buijsse (VVD) n.a.v. de 
motie Mutluer gevraagd naar het doel van het onderzoek naar de 
veiligheidsmaatregelen en naar de mogelijkheden van het bevoegd gezag om echt 
te komen tot het weren van consumentenvuurwerk in woonwijken. U heeft 
aangegeven dat u begrip heeft voor de gevoeligheden rondom opslagen in 
woonwijken. Op grond van de huidige informatie, de huidige vereiste maatregelen 
en het verbieden van de gaasverpakkingen is dit veilig. Mocht het nader 
onderzoek daar aanleiding toe geven, kunnen aanvullende maatregelen genomen 
worden. 
 
Ook het Veiligheidsberaad en diverse burgemeesters blijven hun zorgen uiten 
over de opslagen in woonwijken. Op 5 februari jl. heeft u in een gesprek met hen 
nogmaals aangegeven dat u de resultaten van het aanvullende onderzoek 
afwacht. Hierbij heeft u toegezegd dat u met het Veiligheidsberaad in gesprek wilt 
blijven om hun zorgpunten adequaat mee te nemen. Gemeenten ondersteunen 
voor toekomstige situaties kan hierbij verkend worden. Daarbij gaf het 
Veiligheidsberaad ook aan dat gemeenten gebaat zijn bij een meer uniforme 
aanpak van toekomstige vuurwerkopslagen zodat er in ieder geval geen nieuwe 
opslagen op onwenselijke locaties komen. 
 

Informatie die niet openbaargemaakt kan worden 
Niet van toepassing. 
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